
ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ - ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 31 – 05 - 2022 

Π. ΠΟΥΛΟΥ 

1)   Αναφέρομαι στα 2 καλντερίμια για τον Ελικώνα που είχα κάνει σχετική 

ερώτηση και την επανυποβάλλω, (Στο χωριό του Ελικώνα υπάρχουν πάρα πολλές 

λακκούβες δρόμοι, σε πεζοδρόμια, σε πλακόστρωτα και τα δύο καλντερίμια ανόδου ή 

καθόδου που οδηγούν στην πλατεία του χωριού, γενικά παρουσιάζουν μια εικόνα 

εγκατάλειψης αν  όλα αυτά τα έχει καταγράψει η Δημοτική αρχή και αν έχει δρομολογήσει 

σχετικές επεμβάσεις τόσο και σε όλα τα χωριά όπως προανέφερα όσο όμως και μέσα στο 

δίκτυο κοινοχρήστων της Λιβαδειάς.) 

ότι αυτά τα καλντερίμια δεν είναι στο έργο της ανάπλασης που έγιναν επί της 
δικής μας θητείας. Προηγούνται. Μπορεί να είναι επί Δημαρχίας ή Τσιφή ή 
Παπαγγελή.  

   Πράγματι το κομμάτι του δρόμου που αναφέρεσθε δεν ήταν επί θητείας σας, προσπαθούμε 

να το αντιμετωπίσουμε, εξετάζουμε  μια  λύση οικονομικότερη άμεση προσωρινού και 

μεταβατικού χαρακτήρα με τοπικές παρεμβάσεις  στο λιθόκτιστο (καλντερίμι) στον Ελικώνα.  

 

2)    Σχετικά με το τρενάκι και την επανυποβάλλω. Η ερώτησή μου ήταν σαφής. 

Δεν απαντήθηκε, εγώ ζήτησα τα έγγραφα της αδειοδότησης. Παρακαλώ λοιπόν 

πολύ να μου δοθούν οι εγκρίσεις για το τρενάκι το οποίο βεβαίως τελικά δεν 

ήρθε κατά τη διάρκεια των γιορτών.  

    Απαντήσαμε στην ερώτηση του ΔΣ στις 4-5-2022. Επίσης δεν έχουμε αρμοδιότητα να 
ζητήσουμε τα έγγραφα. Η αρμοδιότητα του Δήμου είναι:  όπως προβλέπει η ΚΥΑ Αριθ. ΟΙΚ. Α-
48191/3257/2000 (ΦΕΚ Β’ 1026) «Τεχνικές προδιαγραφές τουριστικών τραίνων, προϋποθέσεις 
έγκρισης τύπου, εξειδίκευση κριτηρίων προσδιορισμού των γεωγραφικών περιοχών 
κυκλοφορίας, προϋποθέσεις και δικαιολογητικά ταξινόμησης και κάθε άλλη λεπτομέρεια.»,  

….  δ. Βεβαίωση του οικείου Δήμου ή Κοινότητας περί i) της βατότητας των οδών 

κυκλοφορίας του τουριστικού τρένου ii) του συνολικού μήκους της διαδρομής 

και iii) του καθορισμού του χώρου της αφετηρίας. ….». 

    Η Διεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου Λεβαδέων με την υπ αριθμ. 22504/1-12-21 

απόφαση εγκρίθηκε η βατότητας των οδών διέλευσης τροχοφόρου οχήματος 

(χριστουγεννιάτικο τρενάκι) – του συνολικού μήκους της διαδρομής και της δυνατότητας 

του καθορισμού του χώρου της θέσεως της αφετηρίας και τερματισμού του όπως προβλέπει 

η ανωτέρω ΚΥΑ.  

      Τα υπόλοιπα δικαιολογητικά εκδίδονται από άλλους φορείς και ελέγχονται με την 

κυκλοφορία από τα αρμόδια όργανα . 

 

3)   Έχει γίνει στην οδοποιία προς την Παναγία την Καλαμιώτισσα αλλαγή της 

μελέτης και της χάραξης στο σημείο όπου σημειώθηκε το δυστύχημα. Θα ήθελα 

απλά να με διαβεβαιώσετε, να μου απαντήσετε αν στο συγκεκριμένο σημείο 

υπήρξε αλλαγή της μελέτης. 

    Το δυστύχημα σημειώθηκε  εντός της χάραξης που προβλέπεται στην μελέτη του εν λόγω 

έργου, έχει δρομολογηθεί διαδικασία τροποποίησης της χάραξης σε ένα σημείο λόγω του 

ανάγλυφου του εδάφους. 



 

     4)   Επίσης επανυποβάλλω μια ερώτηση (Η προγραμματική σύμβαση που έχει 

υπογραφεί ανάμεσα στο δήμο Λεβαδέων και την περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας για τους  Μύλους 

Παπαϊωάννου, πού βρίσκεται αυτή η υπόθεση, βρισκόμαστε στο τρίτο έτος, έχουμε καμία 

εξέλιξη στο συγκεκριμένο έργο;) που είχε να κάνει με τους μύλους του Παπαϊωάννου.  

Η απάντηση που πήρα, η γραπτή απάντηση που πήρα και καλά είναι να 

δημοσιεύονται αυτά, είναι ότι αυτό το έργο, στο έργο αυτό δεν υπήρχε καμία 

έγκριση χρηματοδότησης, αλλά απλά είχαμε αποστείλει ένα τεχνικό δελτίο στην 

Περιφέρεια. Η δική μου η άποψη είναι ότι είχαμε έργο ενταγμένο στο ΤΕΕΠ με 

χρηματοδότηση από το πρόγραμμα δημοσίων επενδύσεων και ήταν 1.100.000 

ευρώ. Παρακαλώ πάρα πολύ να ψάξετε στα αρχεία για να μου απαντήσετε ορθά.  

          Δεν αναφερθήκαμε σε έγκριση χρηματοδότησης, αναφερθήκαμε σε προγραμματική 

σύμβαση.  

Η απάντηση δόθηκε στην προηγούμενη συνεδρίαση, επαναλαμβάνουμε:  

    Δεν υπάρχει Προγραμματική Σύμβαση με την Περιφέρεια για το έργο : Παρεμβάσεις στους 

Μύλους Παπαϊωάννου . 

   Υπάρχει Τεχνικό Δελτίο προς την Περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας στις 27.04.2018 με 

1.000.000,00ε για την υλοποίηση του έργου “Διατήρηση και επανάχρησης Αξιόλογου 

Βιομηχανικού Κτιριακού Αποθέματος Μύλου Παπαϊωάννου Α΄Φάση” το συνολικό κόστος του 

οποίου εκτιμάται στα 2.500.000,00€ . 

Με την υπ’ αριθμόν 268/14.10.2003 Απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου 

Λεβαδέων αποφασίσθηκε η κήρυξη αναγκαστικής απαλλοτρίωσης αστικού ακινήτου “Μύλος 

Μπάκα” εντός του σχεδίου πόλεως της Λιβαδειάς . 

Θεωρούμε ότι πρέπει να συνεχίσουμε αυτή την προσπάθεια , προκειμένου να επέμβουμε 

συνολικά , αποτελεσματικά και διαχρονικά στην περιοχή αυτή της πόλης μας που το 

απαράμιλλο φυσικό κάλος συναντά την ιστορία , ένα κτίριο του 19ου  αιώνα που στέγαζε 

Βιομηχανικές Δραστηριότητες (αλευρόμυλος, εκκοκκιστήριο βάμβακος κ.λ.π.) χρησιμοποιώντας 

ως κινητήριο δύναμη το νερό και κρίθηκε διατηρητέος σύμφωνα και το Φ.Ε.Κ. 

1024/16.10.1987 .  

 

Π. ΑΡΚΟΥΜΑΝΗΣ 

 

1)  Έχει να κάνει πάλι με τα προβλήματα με τα χορτάρια είναι τραγικά , σίγουρα 

υπάρχουν προβλήματα το κατανοώ. Υπάρχει πρόβλημα στο προσωπικό, 

υπάρχουν πάρα πολλά προβλήματα, αλλά αυτή τη στιγμή δεν είναι η κατάσταση 

πόλης Δηλαδή τις εισόδους της πόλης έχετε καθαρίσει, ξαναγίνανε εκεί πέρα. Τι 

προτίθεστε να κάνετε; 

  Οι είσοδοι της πόλης καθαρίζονται κατ’επανάληψη. Έχουν καθαριστεί τρεις φορές εως τώρα, 

πριν το Πάσχα στις 14/4, μετά  το Πάσχα στις 9/5 και τέλος Μαΐου στις31/5. Ωστόσο θα 

αποψιλωθούν και πάλι στο επόμενο χρονικό διάστημα όταν χρειαστεί. 

 

2) Ο αρχαιολογικός χώρος της Χαιρώνειας είναι το Λιοντάρι, είναι ένας χώρος στον 

οποίον πρέπει πραγματικά ο Δήμος κάθε δεκαπέντε μέρες να στέλνει κάποιον 

εκεί πέρα να το καθαρίζει τι γίνεται; 



  Ο αρχαιολογικός χώρος της Χαιρώνειας στο Λιοντάρι έχει καθαριστεί τρεις φορές ως σήμερα, 

είναι καθαρός τώρα και παρακολουθείται συνεχώς ώστε να συνεχίσει να αποψιλώνεται όταν 

χρειάζεται. 

 

3)  Εκκλησία Άγιου Φανουρίου,  εκεί γίνονται γάμοι και βαφτίσεις,  αν δείτε όλο τον 

προαύλιο χώρο είναι σε κακό χάλι, χρειάζεται συνεχείς καθαρισμός, γενικώς τα 

χωριά του πάνω κάμπου είχαν σοβαρότερο πρόβλημα απ 'ότι τα άλλα τα χωριά. 

Δεν ξέρω αν έχουν σταλεί κάποια συνεργεία σε αυτά τα χωριά. Απ' ότι γνωρίζω 

δεν έχουν σταλεί 

  Ο χώρος της εκκλησίας του Αγίου Φανουρίου έχει καθαριστεί τρεις φορές ως σήμερα, είναι 

καθαρός τώρα και παρακολουθείται συνεχώς ώστε να συνεχίσει να αποψιλώνεται όταν 

χρειάζεται .  

Όσο αφορά στα χωριά του πάνω κάμπου, από πριν το Πάσχα υπάρχει συνεχώς ένας υπάλληλος 

στη Δημοτική Ενότητα Δαύλειας και ένας στη Δημοτική Ενότητα Χαιρώνειας. Οι κοινότητες 

Δαύλειας και Χαιρώνειας έχουν καθαριστεί ως τώρα τουλάχιστον τέσσερις φορές και οι 

υπόλοιπες κοινότητες δύο φορές. 

   

4)  Ο δρόμος για τη  Λαφύστιο (Γρανίτσα) είναι σε κακό χάλι, λακκούβες, δεν έχει 

γίνει επίστρωση επί σειρά ετών, δηλαδή από την κατασκευή του δρόμου δεν έχει 

ξαναγίνει ασφαλτόστρωση, υπάρχουν καθιζήσεις σε αυτό το δρόμο με την 

κατασκευή του αγωγού που συνδέει με τον βιολογικό καθαρισμό από το χωριό 

και υπάρχει σοβαρό πρόβλημα. Πρέπει   γίνει καινούργια ασφαλτοστρώση είναι 

ένα αίτημα των κατοίκων που έχουν έρθει και μου το έχουν επισημάνει να γίνει 

άμεσα. 

 Πράγματι υπάρχει πρόβλημα στο δρόμο προς Λαφύστιο, μας απασχολεί , προσπαθούμε με την 

τεχνική υπηρεσία του Δήμου να βρούμε λύση ώστε  στο πρόγραμμα της Δημοτικής Οδοποιίας 

να ενταχτεί μέρος της ασφαλτόστρωση. 

 

5) Στην προηγούμενη θητεία επί κυρίας Πούλου, θυμάμαι ότι υπήρχε 

χρηματοδότηση από την Περιφέρεια με 1.100.000 για τους μύλους του 

Παπαϊωάννου. Και μου κάνει εντύπωση, δηλαδή τι γίνεται τώρα εδώ πέρα; 

Υπάρχει σοβαρό πρόβλημα πραγματικά και θυμάμαι και στις προεκλογικές 

συγκεντρώσεις που το είχαμε αναφέρει ότι αυτή η χρηματοδότηση υπάρχει κλπ. 

Τελικά αυτά τα 1.100 που έδωσε η Περιφέρεια σε ποιόν απευθυνόντουσαν; 

Δηλαδή είναι 1.100.000 τα οποία θα πάνε στον βρόντο δηλαδή; Δηλαδή εγώ ο 

μύλος του Παπαϊωάννου το θεωρούσα δεδομένο ότι θα γίνει. 

    Η απάντηση δόθηκε στην προηγούμενη συνεδρίαση, επαναλαμβάνουμε:   Έχουμε περάσει 

στο τεχνικό πρόγραμμα που τα έχουμε πει. Επικαιροποιήσαμε τώρα τελευταία στη βάση των 

αναθεωρήσεων τιμών για 2 έργα τα οποία επέστρεψαν πάλι το τεχνικό πρόγραμμα, όπου εκεί 

υπάρχει χρηματοδότηση του 1 εκατομμυρίου. 

    Δεν υπάρχει Προγραμματική Σύμβαση με την Περιφέρεια για το έργο : Παρεμβάσεις στους 

Μύλους Παπαϊωάννου . 

   Υπάρχει Τεχνικό Δελτίο προς την Περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας στις 27.04.2018 με 

1.000.000,00ε για την υλοποίηση του έργου “Διατήρηση και επανάχρησης Αξιόλογου 

Βιομηχανικού Κτιριακού Αποθέματος Μύλου Παπαϊωάννου Α΄Φάση” το συνολικό κόστος του 

οποίου εκτιμάται στα 2.500.000,00€ . 



   Με την υπ’ αριθμόν 268/14.10.2003 Απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου 

Λεβαδέων αποφασίσθηκε η κήρυξη αναγκαστικής απαλλοτρίωσης αστικού ακινήτου “Μύλος 

Μπάκα” εντός του σχεδίου πόλεως της Λιβαδειάς . 

   Θεωρούμε ότι πρέπει να συνεχίσουμε αυτή την προσπάθεια , προκειμένου να επέμβουμε 

συνολικά , αποτελεσματικά και διαχρονικά στην περιοχή αυτή της πόλης μας που το 

απαράμιλλο φυσικό κάλος συναντά την ιστορία , ένα κτίριο του 19ου  αιώνα που στέγαζε 

Βιομηχανικές Δραστηριότητες (αλευρόμυλος, εκκοκκιστήριο βάμβακος κ.λ.π.) χρησιμοποιώντας 

ως κινητήριο δύναμη το νερό και κρίθηκε διατηρητέος σύμφωνα και το Φ.Ε.Κ. 

1024/16.10.1987 .  

6) Πρέπει κάποια στιγμή να γίνει μια ενημέρωση στο Δημοτικό Συμβούλιο για όλα 

τα έργα συνολικά. Δηλαδή υπήρχαν κάποια έργα που τουλάχιστον η 

προηγούμενη Δημοτική Αρχή έλεγε ότι έχω, ξέρω εγώ, αρκετά εντάξει κάποια 

έργα κλπ. Αυτά τα έργα σήμερα υπάρχει χρηματοδότηση; Έχουνε φύγει από την 

χρηματοδότηση; Τουλάχιστον να ξέρουμε ποιά είναι ενεργά πραγματικά δηλαδή 

χρηματοδοτημένα έργα ώστε να ξέρουμε για τι μιλάμε, γιατί μας ρωτάνε έξω οι 

δημότες και δεν το γνωρίζουμε. Ποιά έργα είναι και με ποιές χρηματοδοτήσεις; 

     Τα έργα συζητιούνται στο αρμόδιο όργανο που είναι η Οικονομική Επιτροπή. 

Ενημερωθήκατε για τα έργα και στην τελευταία συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου αλλά 

και με την έγκριση και την τροποποίηση του Τεχνικού προγράμματος.  Όμως δεν έχουμε 

αντίρρηση προς ενημέρωση των δημοτών και όλων μας σε μελλοντική συνεδρίαση να γίνει 

αναλυτική ενημέρωση για το σύνολο των έργων του Δήμου μας.  

 

Δ. ΚΑΡΑΜΑΝΗΣ  

 

1) Θα συνεχιστεί αυτή η τακτική; Γιατί οι απαντήσεις που πήραμε σήμερα ήτανε 

πρόχειρες, ασαφείς, ανολοκλήρωτες και δεν έλυσαν καμία μα καμία απορία όχι 

μόνο υμών, αλλά και των πολιτών που περιμένουν να μάθουν από αυτές τις 

απαντήσεις. 

   Οι απαντήσεις δίνονται προφορικώς ή γραπτώς  όπως προβλέπει ο κανονισμός 

λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου, τυχών δε απορίες ζητάτε νέα στοιχεία.  

 

2) Έχουμε πληροφορηθεί και έχουμε δει ιδίοις όμμασι ότι κάποιοι 

καταστηματάρχες επεκτείνουν τα τραπεζοκαθίσματά τους σε χώρους, οι οποίοι 

δεν ξέρω και δεν θυμάμαι να προβλέπονται στην κανονιστική. Οι επεκτάσεις 

που γίνονται αυτή τη στιγμή στην πόλη είναι νόμιμες; Είναι σε χώρους που 

προβλέπονται από την κανονιστική που ψηφίστηκε στο τέλος του 

προηγούμενου έτους για το έτος αυτό εδώ; 

      Δεν έχει τεθεί υπ’ όψιν του Δήμου επέκταση τραπεζοκαθισμάτων σε κοινόχρηστους 
χώρους που δεν προβλέπεται η χρήση τους στην Κανονιστική Απόφαση (ΑΔΣ 130/2021). Οι 
χώροι που αναπτύσσονται τραπεζοκαθίσματα από καταστηματάρχες εμπεριέχονται στην 
κανονιστική απόφαση με την προϋπόθεση ότι τηρείται η απόσταση 1,60μ. ελεύθερου τμήματος 
στα πεζοδρόμια για την διέλευση των πεζών. 

 



3) Η τροφοδοσία των καταστημάτων είναι όπως και πολλά άλλα πράγματα στην 

πόλη σε πλήρη λειτουργία αναρχίας. Δηλαδή οποιοσδήποτε, οποιαδήποτε ώρα 

της μέρας μπαίνει στον πεζόδρομο, ειδικά στον πεζόδρομο της Λιβαδειάς και 

στις άλλες οδούς και ξεφορτώνει εμπορεύματα. Έχετε γνώση του 

προβλήματος και πως σκοπεύετε να βοηθήσετε στην επίλυσή του; 

    Στην Κανονιστική Απόφαση 130/2021 περί χρήσης κοινοχρήστων χώρων  καθορίζεται το 

ωράριο φόρτωσης – εκφόρτωσης εμπορευμάτων των επιχειρήσεων εντός των πεζοδρόμων από 

6π.μ. έως 9 π.μ. Επιπλέον στην οδό Τροφωνίου (πεζόδρομος περιοχής Κρύας) επιτρέπεται η 

διέλευση οχημάτων φόρτωσης – εκφόρτωσης για την πραγματοποίηση των εκδηλώσεων 

 

4) Για την διαχείριση του κυκλοφοριακού ζητήματος στην Κρύα. Έλαβα μια 

μακροσκελέστατη απάντηση η οποία μάλλον ήταν ιστορική αναδρομή και στο 

δια ταύτα λέει ότι η μελέτη η συγκοινωνιακή του 2011 προέβλεπε το να μην 

επιτρέπεται να μπαίνουν τα αυτοκίνητα στην Κρύα. Επανέρχομαι λοιπόν και 

λέω υπάρχει πρόθεση να βάλετε κάποια τάξη εκεί; Γιατί η απάντηση που 

δόθηκε από τον Δήμαρχο δεν έλυσε κανένα πρόβλημα. Καθημερινά γίνεται 

ένας χαμός. 

   Όπως πολύ καλά γνωρίζετε ο Δήμος μας δεν έχει Δημοτική Αστυνομία, όπου θα έλυνα το 

πρόβλημα της παράνομης στάθμευσης γίνεται μια προσπάθεια με την συνδρομή της 

Αστυνομίας, το πρόβλημα δεν λύνεται χωρίς προσωπικό.  

 

5) Σε πάρα πολλά σημεία της πόλης και στην Κρύα, συμπεριλαμβανομένης της 

Κρύας, τα φώτα έχουνε σβήσει ή έχουν χαλάσει λάμπες. Στην Κρύα το έργο 

που έγινε επί περιόδου  Παπαγγελή είναι αυτό το έργο και είχε αναδείξει είναι 

γεγονός σε πολύ μεγάλο βαθμό την ομορφιά του κάλλους αυτής της περιοχής, 

αυτή τη στιγμή είναι ουσιαστικά σαν να μην υπάρχει. Η μόνη περιοχή που 

υπάρχει πραγματικός φωτισμός είναι ο πύργος του κάστρου. Όλες οι άλλες 

λάμπες σχεδόν έχουν αποξηλωθεί, έχουν αποσυνδεθεί ή δεν έχουν 

επισκευαστεί 

  Τους τελευταίους μήνες έγινε σταδιακή αντικατάσταση αρκετών λαμπτήρων και ολόκληρη η 

περιοχή της Κρύας είναι σε πάρα πολύ κατάσταση ο φωτισμός ( φαράγγι, Κάστρο, ποτάμι κλπ 

 

6) Μαθαίνουμε ότι η ΕΤΑΔ θα επανυποβάλλει πρόταση, δεν είχαμε ενημερωθεί 

για κάτι τέτοιο στο προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο και δεν ξέρουμε τι 

ακριβώς έγινε στο ενδιάμεσο. Θέλετε να μας ενημερώσετε για τις νέες εξελίξεις 

στο θέμα του νερόμυλου; 

    Περιμέναμε τη νέα ολοκληρωμένη πρόταση της ΕΤΑΔ στη βάση του Ν. 4389 (Γ΄μνημονίου) 

για παραχώρηση ολοκλήρου του ακινήτου  προκειμένου να αποφασίσει οικονομική επιτροπή  . 

-Με το με αριθ.πρωτ. 7572/25-05-2022 έγγραφο της ΕΤΑΔ Α.Ε. 

- Με την υπ. αριθμ,  απόφασης  182 της  Οικονομικής Επιτροπής  Δήμου Λεβαδέων 

«Αποδοχή όρων της Εταιρείας Ακινήτων Δημοσίου Α.Ε. (Ε.Τ.Α.Δ.) για παραχώρηση , στον Δήμο 
Λεβαδέων προς χρήση με αντάλλαγμα του ακινήτου Συνεδριακό – Εκθεσιακό Κέντρο και 
Εστιατόριο κτιρίου «Νερόμυλος» πηγών Κρύας Λιβαδειάς. 
 Η οικονομική επιτροπή  ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ                                             



Την αποδοχή των βασικών όρων της ΕΤΑΔ Α.Ε. για την παραχώρηση χρήσης με αντάλλαγμα 
του ακινήτου Συνεδριακό – Εκθεσιακό Κέντρο και Εστιατόριο Κτιρίου «ΝΕΡΟΜΥΛΟΣ» πηγών 
Κρύας Λιβαδειάς» που είναι οι κατωτέρω: 

- Μηνιαίο Μίσθωμα: 2.200€, αναπροσαρμοζόμενο ετησίως βάσει ΔΤΚ 
- Εγγύηση: Ο Δήμος Λεβαδέων υποχρεούται στην καταβολή εγγύησης καλής εκτέλεσης των 

όρων της σύμβασης ίση με ένα ετήσιο αντάλλαγμα (μίσθωμα), η οποία θα αναπροσαρμόζεται 
έτσι ώστε να ισούται πάντα με ένα ετήσιο αντάλλαγμα (μίσθωμα) 

- Διάρκεια: 10 έτη, με δυνατότητα παράτασης για επιπλέον 10 έτη  
Επιπλέον να συμπεριληφθεί ο όρος : 

- Ο Δήμος δικαιούται να υπομισθώνει το μίσθιο ή τμήμα αυτού σε τρίτους 
 

7) Για την διαχείριση των αδεσπότων εάν έχετε σκοπό, πως έχετε σκοπό να 

αντιμετωπίσετε το πρόβλημα που πάλι έχει επιταθεί και η βασικότερη ερώτηση 

σε σχέση με αυτό είναι αν υπάρχει μητρώο αδεσπότων; Γιατί; Μαθαίνουμε ότι 

στειρώνονται ζώα, ακούμε ότι στειρώνονται ζώα, αλλά τα ζώα αυτά πρέπει να 

υπάρχει ένυλη απόδειξη ότι έχουν στειρωθεί. Δεν αρκεί η φήμη ότι 

στειρώθηκαν. Υπάρχει η υποχρέωση του Δήμου να ενημερώνει το μητρώο των 

αδέσποτων ζώων με τα ζώα τα οποία είναι στειρωμένα. 

      Όλα τα αδέσποτα που εντάσσονται στο Πρόγραμμα Περίθαλψης – Στειρώσεων του Δήμου 

Λεβαδέων καταγράφονται στην Μητρώο ηλεκτρονικής ταυτοποίησης του αρμόδιου 

υπουργείου, αμέσως κατά την ένταξή τους από τον ανάδοχο κτηνίατρο. Επιπλέον τηρείται 

αρχείο στην αρμόδια υπηρεσία του Δήμου με φάκελο για κάθε ενταγμένο ζώο, με την ατομική 

κάρτα νοσηλείας του, βιβλιάριο υγείας, πιστοποιητικό ηλεκτρονικής ταυτοποίησής του κλπ. 

Αναμένεται η λειτουργία του Εθνικού Μητρώου Ζώων Συντροφιάς (ΕΜΖΣ) σύμφωνα με το 

νόμο 4830/21.    

 

8) Πρόγραμμα εικονικής πραγματικότητας υπήρχε για το χώρο του Τροφωνίου. 

Θα' θελα να ρωτήσω αν ξέρετε τι γίνεται και με αυτό, με αυτή την τεχνική 

δυνατότητα που είχε ο Δήμος η οποία βέβαια δεν χρησιμοποιείται πουθενά 

αυτή τη στιγμή. 

  Λειτουργούσε ως το 2018, με την εγκατάσταση του εργολάβου λόγω του έργου του 

Μουσείου ο εξοπλισμός του έχει μεταφερθεί σε άλλο χώρο και έχει αποθηκευθεί μέχρι να 

ολοκληρωθούν  τα έργα.  Δεν υπάρχει άλλος κατάλληλος χώρος του Δήμου  για τη λειτουργία 

του. 

 

9) Μεταφέρονται κάδοι από διάφορους δρόμους με τρόπο ο οποίος είναι εντελώς 

αυθαίρετος. Δηλαδή ξυπνάει ένας κάτοικος και βλέπει κάποια στιγμή ένα κάδο 

έξω από το σπίτι του, τη στιγμή που ήξερε ότι κάποια χρόνια πριν ήταν σε ένα 

συγκεκριμένο σημείο. Λαμβάνονται αποφάσεις στην ποιότητα ζωής για την 

μεταφορά των κάδων ή γίνεται με αυθαίρετο τρόπο και κατά το δοκούν; 

   Η διαδικασία μεταφοράς κάδων που ακολουθείται είναι η εξής: 
    Ο ενδιαφερόμενος δημότης καταθέτει αίτηση μεταφοράς, τοποθέτησης ή απομάκρυνσης 
κάδων απορριμμάτων ή ανακύκλωσης στο Δήμο Λεβαδέων, η οποία διαβιβάζεται στην αρμόδια 
Δ/νσηΠεριβάλλοντος, Καθαριότητας και Πρασίνου.  Το Τμήμα Καθαριότητας και Ανακύκλωσης 
πραγματοποιεί αυτοψία και αφού εξετάσει τους λόγους που επικαλείται ο δημότης αλλά και 
επανεξετάσει τις συνολικές παραμέτρους (μορφολογία εδάφους, περιοχή που εξυπηρετούν οι 
κάδοι, απόσταση με τους υπόλοιπους κάδους της ευρύτερης περιοχής), ή απαντά εγγράφως 



αρνητικά στον ενδιαφερόμενο δημότη, είτε εισηγείται για τη μεταφορά, τοποθέτηση ή 
απομάκρυνση των κάδων απορριμμάτων ή ανακύκλωσης.  
  Σε περίπτωση που η άποψη της Υπηρεσίας είναι θετική ως προς τη μεταφορά, τοποθέτηση ή 
απομάκρυνση των κάδων, εισηγείται στην αντίστοιχη Κοινότητα προκειμένου να γνωμοδοτήσει 
υπέρ ή κατά της μεταφοράς, τοποθέτησης ή απομάκρυνσης. Αν η Κοινότητα γνωμοδοτήσει 
υπέρ της μεταφοράς, τοποθέτησης ή απομάκρυνσης, τότε η Υπηρεσία διαβιβάζει το αίτημα του 
δημότη και την απόφαση της Κοινότητας, στην Επιτροπή Ποιότητας Ζωής - στην οποία 
συμμετέχουν εκπρόσωποι όλων των παρατάξεων του Δημοτικού Συμβουλίου- η οποία 
αποφασίζει τελικά και με βάση τις δύο προηγούμενες εισηγήσεις τη μεταφορά, τοποθέτηση ή 
απομάκρυνση των κάδων απορριμμάτων και ανακύκλωσης.  
  Αν και η τελική απόφαση είναι θετική, τότε και μόνο τότε πραγματοποιείται από την Υπηρεσία 
Καθαριότητας και Ανακύκλωσης η μεταφορά, η τοποθέτηση ή η απομάκρυνση κάδων.  
  Το δεύτερο που θα σας πώ είναι ότι έχετε μέλος στην Επιτροπή Ποιότητας Ζωής, μπορείτε να 

τον ρωτήσετε πως ακριβώς είναι η διαδικασία για τους κάδους 

 

Κ. ΚΑΠΛΑΝΗΣ 

1) Υπάρχουν 2 σπιτάκια εδώ στο πρώην ΚΤΕΛ.  Θέλω  να σας παρακαλέσω γιατί 

αυτή η κατάσταση δεν τιμά κανέναν να περάσετε από εκεί, να ρίξετε μια 

ματιά, να δείτε τι γίνεται και να αποφασίσετε τι θα κάνετε. 

    Τα σπιτάκια είναι για τις ανάγκες των εκδηλώσεων που πραγματοποιούνται κατά καιρούς. 

Γενικά όμως επειδή υπάρχει ζήτηση πολλές φορές για να μην μετακινούνται άσκοπα , 

παραμένουν στην θέση της τελευταίας εκδήλωσης μέχρι να μετακινηθούν στην επόμενη. 

 

 

Λ. ΓΕΡΟΝΙΚΟΛΟΥ  

 

1) Με την καθαριότητα, η οποία έχει ως εξής: υπάρχουν πάρα πολλά 

παράπονα στην πόλη για τους κάδους, οι οποίοι δεν γνωρίζουμε αν έχουν 

καθαριστεί.  Θέλω λοιπόν να μάθω πότε έχει γίνει η τελευταία απολύμανση 

των κάδων. Παλιότερα υπήρχαν και κάποια διακριτικά που κολλούσανε 

πάνω στους κάδους. Πότε ήτανε η τελευταία απολύμανση και αν δεν έχει 

γίνει πρόσφατα, πότε αναμένεται να γίνει τέτοια απολύμανση; 

       Το πλύσιμο των κάδων απορριμμάτων σε ολόκληρο τον Καλλικρατικό Δήμο Λεβαδέων 
μέχρι και το Νοέμβριο 2021, πραγματοποιούνταν σε μηνιαία βάση και με κυκλικό 
προγραμματισμό. Δηλαδή οι 1900 συνολικά κάδοι του Δήμου πλένονταν και απολυμαίνονταν 
ανά περιοχή μία φορά το μήνα. Από το Νοέμβριο και μετά λόγω των καιρικών συνθηκών που 
επικράτησαν, αλλά κυρίως λόγω έλλειψης προσωπικού ο προγραμματισμός του Τμήματος 
Καθαριότητας και Ανακύκλωσης δεν ήταν δυνατό να συνεχιστεί μέσα στο πλαίσιο του 
προγραμματισμού που εφαρμοζόταν.  

   Η δυνατότητα που είχε το Τμήμα και η οποία εφαρμόστηκε ήταν να γίνει πλύσιμο και 
απολύμανση των κάδων σε επιλεγμένες περιοχές (π.χ. στο κέντρο της πόλης) πριν από τις 
εκδηλώσεις του Πάσχα.  
   Μετά την πρόσληψη έκτακτου προσωπικού, το πλύσιμο και η απολύμανση των κάδων θα 
πραγματοποιούνται με βάση το πρόγραμμα που εφαρμοζόταν. 
 



2) Στις 11 Σεπτεμβρίου, κύριε Δήμαρχε, είχατε βγάλει ένα δελτίο τύπου τότε 

αν θυμάστε με κάποια αδέσποτα που είχαν μαζευτεί στο Δήμο Λιβαδειάς, 

στο οποίο ενημερώνεται από τότε ότι στο άμεσο μέλλον, το έχω βγάλει 

κιόλας, στο Δήμο Λιβαδέων θα δημιουργηθεί αυτόνομη υπηρεσία με 

αποκλειστική αρμοδιότητα την περισυλλογή, τη στείρωση, τον εμβολιασμό 

και το τσιπάρισμα των αδεσπότων ζώων, αλλά και την προώθηση των 

διαδικασιών υιοθεσίας, ενώ στην ειδική σελίδα στον επίσημο ιστότοπο του 

Δήμου Λεβαδέων αναρτώνται τα εμβολιασμένα και στειρωμένα ζώα που 

διατίθενται από τον Δήμο ως ενδιάμεσο φορέα με την βοήθεια των 

φιλοζωϊκών οργανώσεων για υιοθεσία. Δεν ξέρω αν κάτι ψάχνω εγώ λάθος 

στη σελίδα, θα ήθελα να μου πείτε αν έχει γίνει οποιαδήποτε από αυτές 

εδώ τις ενέργειες τις οποίες είχατε τότε δια του δελτίου τύπου ανακοινώσει 

ότι θα κάνετε. 

    Έχουν πραγματοποιηθεί κάποιες υιοθεσίες με την βοήθεια των εθελοντών φιλόζωων. Όσο 

δεν υφίστανται αυτόνομη υπηρεσία αρμοδιότητας αδέσποτων και δημοτικό  καταφύγιο 

αδέσποτων, είναι δύσκολο να ενημερώνεται η ιστοσελίδα του δήμου και να προωθούνται 

διαδικασίες υιοθεσίας. Είναι δύσκολο να εντοπισθούν κουτάβια που επανατοποθετούνται στο 

περιβάλλον μετά την αρχική ένταξή τους στο πρόγραμμα του δήμου. 

 

3) Επειδή επίσης υπάρχει μια κινητικότητα το τελευταίο διάστημα με τις 

φιλοζωϊκές, έχει έρθει σε γνώση μας ότι δεν υπάρχουν ταΐστρες σε πολλά 

σημεία, δεν γνωρίζουμε που είναι παλιότερα υπήρχαν περισσότερα σημεία 

με ταΐστρες και στη βάση λοιπόν μιας και πάλι απόφασης ανάληψης 

υποχρέωσης που βλέπω εδώ την έβγαλα από το διαδίκτυο σχετικά με τη 

δέσμευση κονδυλίου 791,12 για την αγορά ταϊστρών, ποτιστρών στο Δήμο 

θα ήθελα να ρωτήσω εάν έχουν αγοραστεί οι ποτίστρες και οι ταΐστρες στο 

φετινό αυτό κονδύλιο, πόσες είναι, σε ποιά σημεία έχουνε τοποθετηθεί και 

θα ήθελα επίσης και μια απάντηση για το πώς γίνεται η διανομή, αν αυτή 

έχει ανατεθεί σε υπάλληλο του Δήμου ή αν γίνεται μέσω τρίτου, 

ενδεχομένως στον οποίο έχει ανατεθεί το έργο. 

       Ο  Δήμος Λεβαδέων προμηθεύτηκε κατά το έτος 2022  είκοσι δύο (22) ταΐστρες και  

είκοσι δύο (22) ποτίστρες, προκειμένου να καλυφθούν φθορές και απώλειες των υφιστάμενων 

καθώς και να επεκταθεί  η τοποθέτησή τους σε νέες θέσεις μελλοντικά. Η διανομή της 

ζωοτροφής γίνεται με εθελοντική συμμετοχή φιλόζωων. 

 

4) Στο πρόγραμμα αυτό το Φιλόδημος ΙΙ στο οποίο στην ουσία έχουμε μια 

δέσμευση χρημάτων για την κατασκευή καταφυγίου για τα αδέσποτα, το 

οποίο μάλιστα ως ποσό και ως χρηματοδότηση αν δεν απατώμαι έχει 

δεσμευτεί για έναν συγκεκριμένο αδειοδοτημένο, ιδιωτικό χώρο 

προκειμένου να κατασκευαστεί αυτό το καταφύγιο. Καταρχάς η πρώτη 

ερώτηση σε αυτό είναι ότι αν και εφόσον έχει προχωρήσει οποιαδήποτε 

ενέργεια σε αυτό και αν όχι για ποιόν λόγο. Και δεύτερον δεδομένου ότι η 

χρηματοδότηση αυτή είχε παρθεί για το συγκεκριμένο χώρο δεν ξέρω κατά 

πόσον έχει εγκλωβιστεί σε αυτή τη συγκεκριμένη ας πούμε συμφωνία, δεν 

ξέρω πως να το πώ, σε αυτό το συγκεκριμένο πλάνο ο Δήμος και αν δεν 

έχει εγκλωβιστεί εάν έχει κάνει κάποιες ενέργειες ως σήμερα για την 



ανεύρεση ενός άλλου χώρου που θα μπορούσε να φιλοξενήσει ή να 

δημιουργηθεί ας πούμε και να πάρουμε ένα άλλο πρόγραμμα αν αυτόν τον 

χώρο 

   Είμαστε σε συζήτηση με τους κατοίκους της γύρω περιοχής και τους ενημερώνουμε ώστε να 

μην ανησυχούν διότι η εγκατάσταση είναι σε μεγάλη απόσταση από τις κατοικίες, όπως 

προβλέπει η κείμενη νομοθεσία και η περιβαλλοντική μελέτη,  προκειμένου να ξεκινήσει η 

κατασκευή του καταφυγίου.  

 

 

Δ. ΤΣΙΦΗΣ 

 

1) Με έχουνε πιάσει πάρα πολλοί από τις συνοικίες και μου λένε ότι δεν 

νομίζουν να έχουν πλυθεί οι κάδοι το τελευταίο καιρό, αν υπάρχει κάτι 

τέτοιο μήπως πρέπει να δούμε τι πρέπει να κάνουμε μετο πλύσιμο των 

κάδων. 

      Το πλύσιμο των κάδων απορριμμάτων σε ολόκληρο τον Καλλικρατικό Δήμο Λεβαδέων 
μέχρι και το Νοέμβριο 2021, πραγματοποιούνταν σε μηνιαία βάση και με κυκλικό 
προγραμματισμό. Δηλαδή οι 1900 συνολικά κάδοι του Δήμου πλένονταν και απολυμαίνονταν 
ανά περιοχή μία φορά το μήνα. Από το Νοέμβριο και μετά λόγω των καιρικών συνθηκών που 
επικράτησαν, αλλά κυρίως λόγω έλλειψης προσωπικού ο προγραμματισμός του Τμήματος 
Καθαριότητας και Ανακύκλωσης δεν ήταν δυνατό να συνεχιστεί μέσα στο πλαίσιο του 
προγραμματισμού που εφαρμοζόταν.  
   Η δυνατότητα που είχε το Τμήμα και η οποία εφαρμόστηκε ήταν να γίνει πλύσιμο και 
απολύμανση των κάδων σε επιλεγμένες περιοχές (π.χ. στο κέντρο της πόλης) πριν από τις 
εκδηλώσεις του Πάσχα.  
   Μετά την πρόσληψη έκτακτου προσωπικού, το πλύσιμο και η απολύμανση των κάδων θα 
πραγματοποιούνται με βάση το πρόγραμμα που εφαρμοζόταν. 
 

2) Έχει παρατηρηθεί ότι στον πεζόδρομο της Κρύας πηγαίνουνε μηχανές, 

μηχανάκια, αυτοκίνητα. Δεν ξέρω για ποιό λόγο δεν υπάρχει σήμανση, δεν 

ξέρω τι γίνεται, μήπως πρέπει κάποιος υπεύθυνος υπάλληλος του Δήμου να 

βρίσκεται εκεί πέρα στις συγκεκριμένες ώρες οπότε να υπάρχει για να λέμε 

στον κόσμο ότι απαγορεύεται αυστηρά να μπαίνει μέσα στον πεζόδρομο με 

τα μηχανάκια του και με τα αυτοκίνητά του. 

 

   Όπως πολύ καλά γνωρίζετε ο Δήμος μας δεν έχει Δημοτική Αστυνομία, όπου θα έλυνα το 

πρόβλημα της παράνομης στάθμευσης γίνεται μια προσπάθεια με την συνδρομή της 

Αστυνομίας, το πρόβλημα δεν λύνεται χωρίς προσωπικό. Πινακίδες έχουν τοποθετηθεί. 

 

 

Κ. ΓΑΛΑΝΟΣ 

 

1) Με αφορμή τις φονικές πυρκαγιές των τελευταίων ετών στην χώρα μας και 

δεδομένου ότι έχει ξεκινήσει η αντιπυρρική προστασία θα ήθελα να 

ρωτήσω αν υπάρχει σχέδιο έτσι από την Πολιτική Προστασία σε περίπτωση 

που υπάρχει κάποια φωτιά, αν υπάρχει κάποιο σχέδιο έκτακτης ανάγκης 

και σε τι φάση βρισκόμαστε όσον αφορά την αποψίλωση των χορταριών, 

αν υπάρχουν οικόπεδα τα οποία δεν έχουν αποψιλωθεί ή δεν έχουνε έτσι, 



τα χόρτα είναι πάρα πολλά σε διάφορα σημεία, σε ποιό στάδιο βρισκόμαστε 

και αν έχει γίνει κάποιο οργανωμένο σχέδιο για την πρόληψη τυχόν 

πυρκαγιών στο μέλλον 

       Έχει εκπονηθεί από το τμήμα Πολιτικής Προστασίας του Δήμου το σχέδιο ΙΟΛΑΟΣ για το 

2022 σύμφωνα με την Γενική Γραμματεία Πολιτικής Προστασίας. Στο σχέδιο αυτό μεταξύ των 

άλλων περιλαμβάνονται και οι χώροι καταφυγής σε περίπτωση πυρκαγιάς (ΑΔΑ 9ΓΑ4ΩΛΗ-4ΗΩ) 

Όσο αφορά τα οικόπεδα έχουν σταλεί γύρω στις 300 επιστολές από το Μάρτιο ως τώρα. 

Επίσης είμαστε σε καθημερινή τηλεφωνική επικοινωνία με δημότες όπου καταγράφουμε τα 

οικόπεδα και ενημερώνουμε τους ιδιοκτήτες τους για την υποχρέωσή τους να προβούν στο 

καθαρισμό αυτών. 

Αλλά θα πρέπει να ξέρετε και ο ίδιος ότι υπάρχει νομικό πλαίσιο που μας υποχρεώνει να έχουμε 

σχέδιο και εκκένωση της πόλης και σχέδιο την ώρα της επιπλοκής ποιός θα είναι που και τι θα 

κάνει. Είναι εκ του νόμου αυτά και μας υποχρεώνει και σε πόσα συντονιστικά όργανα θα 

συμμετέχουμε και με την Περιφέρεια και με τις Αρχές.  

 

Λ. ΑΛΕΞΙΟΥ 

 

1) Όσον αφορά την αγροτική οδοποιία, πολύς κόσμος μας παίρνει τηλέφωνο 

και ρωτάει, κυρίως στα πάνω τα χωριά τα δικά μας, ότι έχουν  πάρα πολλά 

παράπονα με την αγροτική οδοποιία. 

      Τα 2,5 χρόνια που είμαστε στην Δημοτική αυτή Αρχή έχουμε συμπεριλάβει μια αγροτική 

οδοποιία δικής μας εργολαβία και όταν λέω δική μας εργολαβία αφορά δικά μας χρήματα από 

ίδιους πόρους, οι οποίοι ήταν στις 700.000 ευρώ και με την έκπτωση αν δεν κάνω λάθος είχε 

50% είναι στις 350.000. Αναπτύξαμε πέρυσι αγροτική οδοποιία σε κάθε χωριό ανα διήμερο ή 

τριήμερο αναλόγως τις ανάγκες και έχουμε και μια αγροτική οδοποιία των 2 εκατομμυρίων που 

θα αναπτυχθεί  σε όλες τις περιοχές του Δήμου μας  όπου υπάρχουν αναδασμοί. 

Αντιλαμβάνομαι ότι οι πολίτες ίσως έχουν παράπονο για ορισμένα κομμάτια. 

 

2) Εντός των κατοικημένων περιοχών έχουμε  λακκούβες στα χωριά, και 

ειδικά στα δικά μας τα χωριά του πάνω κάμπου, είναι φθαρμένοι οι δρόμοι 

και έχουνε λακκούβες πολλές. Δεν ξέρω τι μπορεί να κάνετε μ΄αυτό. 

Αντικατάσταση με τσιμέντο; Κλπ 

   Είναι σε εξέλιξη μια  άμεση λύση οικονομικότερη με τοπικές παρεμβάσεις στο πρόβλημα των 

λακκουβών  μετά την παραγωγή πίσσας από τα λατομεία και με την σταδιακή ολοκλήρωσης 

των αγωγών φυσικού αερίου εντός της πόλεως, για να δώσουμε μια οριστική λύση με  την 

ολική ανακατασκευή των δρόμων. 

 

3) αντιμετωπίσουμε με έναν τρόπο τον μεγάλο πληθυσμό κουνουπιών. Ειδικά 

σε εμάς εκεί στο  Ανθοχώρι είναι πολύ μεγάλος ο πληθυσμός των 

κουνουπιών. 

        Έχει ζητηθεί αναμόρφωση προϋπολογισμού με δημιουργία Κ.Α. εξόδων και ποσό 4.600 € 

για υλοποίηση προγράμματος κουνουποκτονίας (ψεκασμοί) στο δήμο. Η δράση αυτή θα 

εφαρμοστεί επικουρικά στο αντίστοιχο πρόγραμμα της Περιφέρειας. Έχει συνταχθεί  η σχετική 

μελέτη από την αρμόδια υπηρεσία (Α.Τ.Τ.Ο.Α.). 

 


